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Het gesprek vanmorgen ging hoofdzakelijk over de behoefte van de IRF over inzicht in de aanpak over de voorraden. Ze blijven
bij het idee dat we overschotten hebben. Ik heb aangegeven dat alvorens die conclusie kan worden getrokken eerst een aantal

andere discussies moet worden gevoerd: wat produceert NL, willen we een verplichte voorraad bij instellingen, maken we

afspraken over productieopschaling in NL, Europese voorziening van PBM’s, ijzeren voarraden, wat willen met LOT-C en als

sluitstuk: wat wordt er de komende tijd verbruikt tijdens deze golf.

@minvws.nl
Ea @minvws.nl];

Wat ik persoonlijk ongemakkelijk vond is dat we nog niets konden zeggen als FEZ over de inhoud van het Accenture-rapport
terwijl dit rapport wel vrijdag naar de Kamer gaat. Dus graag ook het rapport naar ons sturen. Ik heb de IRF gezegd dat het

rapport over verbruiksscenario’s gaat op basis van nadere inzichten, een aangepaste RIVM-norm/meer preventief gebruik en dat

dat geen directe budgettaire consequenties zal hebben, maar wel in de afrekeningen van de voorschotten na afloop van het

Medig-contract.

We hebben voorgesteld om volgende week met ERE bij over het Accenture-rapport te praten.

Daarnaast merk ik dat de gedeelde informatie wat wegzakt en stel ik voor om een separaat Financién-overleg te organiseren
waarin we alle financiéle zaken in samenhang kunnen bespreken. Die zal ik opzetten samen metals

Groet,


